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      Аннотация

    
        
          Цель работы: разработка проектной документации на строительство высотного здания гостиницы, расположенного по адресу: г. Санкт-Петербург, Октябрьская набережная, д. 40. Разделы документации разработаны согласно Постановлению Правительства от 16 февраля 2008 года №87 (ред. от 06.05.2023) «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». Задачи исследования: 1) Анализ подходов к обеспечению доступности объектов и услуг для маломобильных групп населения. 2) Анализ основных структурно-функциональных зон и элементов здания, подлежащих адаптации для маломобильных групп населения. 3) Определение критериев доступности общественных зданий для маломобильных групп населения. 4) Сравнение подходов и тенденций при проектировании гостиниц с возможностью проживания МГН в России и в Республике Казахстан. В результате проведенной научно-исследовательской работы были проанализированы современные подходы к обеспечению доступности объектов и услуг для маломобильных групп населения, определены основные структурно-функциональные зоны здания и функционально-планировочные элементы этих зон, также были выявлены основные критерии доступности общественных зданий, изучены нормативные документы, связанные с проектированием гостиниц с учетом доступности для маломобильных групп населения России и Республики Казахстан.
        

        
          Purpose of the work: development of project documentation for the construction of a high-rise hotel at the address: St. Petersburg, Oktyabrskaya embankment, 40. The sections of the documentation were developed in accordance with the Government Decree dated February 16, 2008 №87 (as amended on May 6, 2023) “On the composition of sections of project documentation and requirements for their content”. Research objectives: 1) Analysis of approaches to ensuring accessibility of facilities and services for disabled group of people. 2) Analysis of the main structural and functional zones and building elements to be adapted for disabled group of people. 3) Determination of criteria for accessibility of public buildings for disabled group of people. 4) Comparison of approaches and trends in the construction of hotels with the possibility of accommodation for disabled group of people in Russia and in the Republic of Kazakhstan. As a result of the research work carried out, modern approaches to ensuring accessibility of facilities and services for disabled group of people were analyzed, the main structural and functional zones of the building and functional planning elements of these zones were identified, the main criteria for accessibility of public buildings were also identified, regulatory documents related to the design of hotels with accessibility for disabled groups were studied population of Russia and the Republic of Kazakhstan.
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